
Zápis ze schůzky  RC Ostrava dne 19.11.2012 

Přednáška:  Lukáš Plaček – Informace o výsledcích ART Aukce Rotaractu Ostrava City, 
spojená s předáním vydražených předmětů přítomným dražitelům. 

Agenda a diskuse: 

1) Pan Lukáš Plaček podal členům klubu jménem Rotaractu Ostrava City informaci o 
dosavadním průběhu ART Aukce, jejímž cílem je získání prostředků na podporu 
mezinárodního projektu SHELTERBOX. Průběh aukce a její výsledek předčil původní 
očekávání.  Aukční systém se organizátorům podařilo zapůjčit zdarma. Za velký přínos 
považují organizátoři nejen úspěšný průběh prvního kola, ale především získání 
zkušeností, které hodlají využít ve druhém kole ART Aukce v únoru 2013. 

2) Následovalo předání vydražených artefaktů přítomným dražitelům (Dr. V. Breiová,  V. 
Adámek, I. Franc, J. Krišica). 

3) I. Franc ocenil ART Aukci jako dobrý příklad aktivity překračující hranice klubu a 
zviditelňující Rotary hnutí jako celek.  S L. Plačkem a kolegy se podělil o své praktické 
zkušenosti zúčastněného dražitele. Zmínil některé náměty na zlepšení její budoucí 
organizace.  

4) Dr. V. Breiová, která se schůzky zúčastnila jako úspěšná dražitelka, vyzvedla nápad 
zorganizovat tuto aukci, která podle ní otevírá nové možnosti přiblížení hnutí Rotary 
širší veřejnosti. 

5) J. Zajíc poté vyzval všechny kolegy k aktivní účasti na hlasování k projektu Stružielka a 
k získání elektronických hlasů touto cestou také od jejich přátel, kolegů a členů rodin. 

6) V. Adámek informoval, že při návštěvě RC Olomouc a RC Opava přesvědčil našeho 
guvernéra A. Turkoviče, aby na webu hlasoval pro projekt Stružielka. 

7) L. Ženatý podal kolegům tyto informace: 

- konference „Etika v podnikání a ve společnosti 2012“ - Z. Michálek 
nabídl mimořádnou možnost (a cenu) pro členy RC Ostrava; 

- hlasování Stružielka - v Moravskoslezském deníku budou otištěny 
hlasovací kupony ve dnech 20. a 27.11.2012; Jan Chalupa přímo na 
schůzce předvedl a vysvětlil způsob elektronického hlasování; 

- volné vstupenky na Indický koncert na počest R. Thákura byly 
předány zájemcům. Poděkování za jejich obstarání patří M. 
Pešatovi; 

- připomněl možnost nominace do týmu GSE do Minnesoty - na téma 
média a žurnalistika T: do 30.11.2012; 

- aktualizace osobních profilů členů klubu na webu končí 30.11.2012; 



- písemná informace B. Bezecného o postupu realizace pomníku gen. 
Stanovského. Informace již byla rozeslána všem členům - na příští 
schůzce bude k tomuto tématu diskuse; 

- volby činovníků klubu na rot. rok 2013/2014 - zejména výběr 
sekretáře a současně presidenta elect (úkol do 31/12/2012); 

8) L. Ženatý seznámil kolegy s letošním návrhem vedení klubu ve věci nominací na 
vyznamenání Rotary. Na medaili T. Baťi navrhujeme B. Bezecného za dlouholetou 
práci pro klub a zejména úsilí o připomínku zásluh gen. Stanovského. Na medaili Paul 
Harris Fellow pak R. Klančíka za dlouhodobou a neúnavnou práci v sekci výměny 
studentů a paní ředitelku Miloslavu Soukupovou z Múzické školy v M. Horách za 
dlouhodobou spolupráci na projektu Stružielka. Návrhy byly poté schváleny hlasováním 
členů  klubu. 

9) J. Folprecht informoval kolegy o zájmu pana Vladimíra Poláka – herce 
Moravskoslezského divadla -  o předválečné členy Rotary Clubu Ostrava. 

10) R. Klančík oznámil, že odeslal vyplněné dokumenty J. Pešata a K. Jandíkové pro 
přípravu jejich účasti v mezinárodní výměně studentů na Distrikt 2240. 

11) M. Dobiáš připomněl naše tradiční utkání s RC Frýdek-Místek v bowlingu. Podle 
předběžných dohod by se mělo konat počátkem roku 2013. 

12) J. Zajíc vyzval kolegy k hlasování o budoucím dočasném sídle klubu. Před hlasováním 
podali kolegové, zajišťující předchozí návštěvy „na zkoušku“, rekapitulační přehled o 
finančních limitech večeří a možnostech parkování. Výsledek hlasování v 1. kole : 4 
hlasy pro FITE, 8 hlasů pro Mercure a  8 hlasů pro Vistu. Ve 2. kole byli členové 
hlasující pro FITE vyzváni k volbě mezi Mercure a Vistou. Vista dostala 2 hlasy, 2 
kolegové se zdrželi hlasování. Na základě tohoto výsledku bylo rozhodnuto o 
dočasném přesunu našeho klubu do Hotelu Vista v Ostravě-Zábřehu. J. Ženatý přislíbil 
potvrdit konání našich schůzek od 3.12.2012, včetně Vánočního večírku RC Ostrava 
tamtéž (na základě předchozí reservace). 

 

Zapsal: J. Zajíc 

 


